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Hardinxveld-Giessendam, 8 oktober 2020

Aan:
B&W Gemeente Hardinxveld-Giessendam (via secretariaat)

Kopie aan:
 Gemeente (Ard-Jan Francke, Evelien van der Lende)
 Bestuur en participanten Platform

Betreft: Uw adviesaanvraag Lokale visie Sociaal Domein

Geacht college,

Met  dank  ontvingen  wij  uw  adviesaanvraag  voor  de  lokale  visie  op  het  sociale 
domein.
In een eerder stadium hebben wij met uw ambtenaar de heer Ard-Jan Francke al  
over dit  advies gesproken. Ook is hij  aanwezig geweest bij  een bijeenkomst met  
onze participantenraad.
Deze  werkwijze  is  ons  uitstekend  bevallen  en  draagt  zeker  bij  aan  verdere 
betrokkenheid en samenwerking.
Wij vinden het daarom ook spijtig te moeten vernemen dat Ard-Jan onze gemeente 
alweer gaat verlaten.

Dat  is  dan  wel  direct  een  bruggetje  naar  de  lokale  visie.  De  uitwerking  en 
betrokkenheid van ambtenaren in de uitwerking van deze visie is naar onze mening 
erg  belangrijk.  Dat  geldt  in  niet  mindere  mate  ook  voor  de  bezetting  en  lokale 
verankering van de leden van het Sociaal Team.
Personeelswisselingen  volgen  elkaar  soms  in  (te)  hoog  tempo  op  waardoor  het 
verlies  aan  (lokale)  kennis  en  (lokale)  betrokkenheid  een  passend  ten  uitvoer 
brengen van de visie in de weg kan staan.
In uw visie lezen wij niets over uw inzet om deze verbinding en de betrokkenheid in  
stand te houden of zelfs te verbeteren.
Het  Sociaal  Team  als  single-point  of  failure,  waar  zoveel  taken  en  zovele 
veranderingen en vraagstukken terecht komen vereist  een steviger fundament en 
verankering als nu wordt geschetst.
De bereikbaarheid en beschikbaarheid van medewerkers, en niet alleen nu in deze 
bizarre corona-tijd, laat soms al te wensen over. 
Ons advies is om daar in deze visie aandacht voor te hebben. Een in uw ogen zo 
belangrijk instituut dat een zo significante plaats heeft in uw visie en leidend is voor  
het  signaleren,  onderkennen,  doorverwijzen  en  behandelen  van 
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ondersteuningsvragen, en daarmee ook verantwoordelijk is voor het welzijn van onze 
inwoners, mag gerust een bepaalde mate van reservecapaciteit hebben.
De  doelen  en  kernpunten  zoals  in  uw  visie  zijn  opgenomen,  kunnen  wij 
onderschrijven.  Dat  is  op  zich  ook  niet  zo  moeilijk.  De  mens  centraal,  eigen 
verantwoordelijkheid  en  kijken  naar  de  omgeving  waar  de  om  ondersteuning 
vragende inwoner zich in bevindt, zijn uitgangspunten die inmiddels wel bekend zijn.
Waar wij wel alert op zijn is dat de scheiding tussen zelfredzaamheid en het bieden 
van professionele ondersteuning niet te ver doorslaat naar de verantwoordelijkheid 
van de inwoner.

U schrijft dat de klantaantallen en kosten in het sociale domein sinds 2015 fors zijn  
opgelopen.  Ons  is  niet  duidelijk  of  dit  nu  specifiek  voor  ons  dorp  geldt  of  een 
landelijke  trend  betreft.  Zoals  het  er  nu  staat  gebruikt  u  dit  om  te  kunnen 
rechtvaardigen terughoudend te zijn met ‘labelen’ en doorverwijzen van inwoners. 
Graag uw uitleg daarover. 
 
U  schrijft  dat  er  is  geëxperimenteerd  met  innovatieve  oplossingsrichtingen  om 
kwetsbare inwoners beter te kunnen bereiken en te ondersteunen. Tevens somt u 
daarvan een aantal pilots op. Wij vragen ons af waar de leermomenten van deze 
innovaties terug te vinden zijn in deze visie of in werkwijzen die aangepast zijn en/of 
wellicht  organisatorische  aanpassingen  die  nodig  zijn  om  de  ondersteuning  van 
inwoners te verbeteren.  

Een  open  einde  lijken  de  nog  te  maken  samenwerkingsafspraken  met 
zorgverzekeraars te zijn. De kost gaat in deze werkwijze voor de baat uit, maar enige 
visie op welke wijze de grote zorgverzekeraars zijn te verleiden om te investeren in 
voorzieningen  in  ons  dorp,  lezen  wij  niet.  Een  gevolg  zou  kunnen  zijn  dat 
investeringen (te) zwaar drukken op het beschikbare budget waardoor reguliere en 
actuele ondersteuningswerkzaamheden in het gedrang komen. Wij adviseren u daar 
afwegingen en drempels voor af te spreken die duidelijker en zichtbaarder zijn.

Graag  willen  wij  als  laatste  uw  aandacht  vestigen  op  de  impact  van  andere 
beleidsterreinen op deze lokale visie. En dan met name de gevolgen van besluiten 
vanuit die andere beleidsterreinen op het welzijn van onze inwoners. Een integrale 
visie op het welzijn en het in de hand houden van ondersteuningsvragen start bij het 
oog  hebben  voor  andere  beleidsterreinen  die  direct  of  indirect  invloed  kunnen 
hebben op de brede leefomgeving van onze inwoners

Wij wensen u veel succes in de uitvoering en verdere uitwerking van deze visie.

Uw reactie zien wij graag tegemoet.

Met vriendelijke groet namens het bestuur en de participantenraad van het Platform 
Sociaal Domein,

Leen van Wingerden, secretaris
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